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Interoelacia

w imieniu mieszkarlc6w wl.cfawka, zwracam siq z prosbq o przeanariz'wanie moiriwosci
sfrezowania istniejqcej i wykonania nowej nawierzchni bitumicznej ut. wojska polskiego. Jest to jednaz kluczowych dla ukradu komunikacyjnego miasta, urica z kt6rej w du2ej czqsci korzystaia osobywjeid2aiqce do miasta z prawego brzegu wisty przez most starowy. uwaiam, 2e istnieiqcy jej stanzupelnie nie przystaje do wysokiego standardu nawierzchni ponad 100 ulic wioclawkawprowadzonego w poprzedniej kadencji. wytyczony w poprzednich latach kierunek poprawy jako(ci
ukiadu komunikacyjnego w ocenie os5b, kt6re do mnie zwr6cily siq z proibq o interwenciq, powinien
byd kontynuowanv.


